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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht «Is er eindelijk een medicijn tegen een zeldzame ziekte, gaat het van 
de markt» (ingezonden 14 maart 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Is er eindelijk een medicijn tegen een 
zeldzame ziekte, gaat het van de markt»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat het geneesmiddel etridonaat van de markt is gehaald, 
net nu blijkt dat patiënten met pseudoxanthoma elasticum (PXE) er baat bij 
hebben? 

Vraag 3
Ziet u mogelijkheden om etridonaat toch beschikbaar te stellen voor 
patiënten? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid in contact te treden met de farmaceut over hernieuwde 
registratie van het medicijn? 

Vraag 5
Zijn er bij u andere voorbeelden bekend waarbij geneesmiddelen niet meer 
beschikbaar zijn op de markt, terwijl uit nieuw onderzoek de werking bij 
andere ziektes blijkt?

1 Volkskrant, 9 maart 2018

 
 
 
 
kv-tk-2018Z04609
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


